
Skolebestyrelsesmøde på Lykkesgårdskolen den  

11. juni 2024          

Kl. 18.00 – 20.00 i mødelokale 1 

 

Indkaldte: 

Forældrerepræsentanter: Lars J., Søren, Pia, Kirsten, Sanela, Camilla og Kristina 

Medarbejderrepræsentanter: Mette K. og Camilla 

Elevrepræsentanter: Alan og Mathilde 

Ledelsesrepræsentanter uden stemmeret: Ole Holm Johansen og Anne Øbo 

Afbud: Camilla, Alan og Mathilde 

Dagsorden/referat: Anne Øbo 

1 Godkendelse af dagsorden – (LJ) 

 

Referat:  

 

Godkendt 

 

2 Godkendelse af referat - (LJ) 

 

Referat:  

 

Godkendt 
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National trivselsmåling – 20 min. (OJ) 

 

Mål: Orientering om nuværende indsatser på forårets trivselsmålinger.  

 

 

Referat: 

 

Medbestemmelse og toiletforhold er nogle af de ting der går igen.  

 

Der er ikke lavet datasammenligning på klasserapporterne fra i år og sidste år. Man kan selv klikke 

igennem det på UVM.  

 

Alle årgange har arbejdet med trivselsindsatser. 

 

Ole har holdt møde med 2 elever fra 7. årgang og kigget nærmere ind rapporten. De har lavet et nedslag 

på mobning og har været rundt i klasserne fra 4. til 9. klasse og tale med dem om det. Her har de 

opfordret alle de der har markeret på mobning i trivselsundersøgelsen til at tage fat i en voksen eller gå 

til Dorthe AKT.  

 

Skal vi kigge på det igen når de sammenlignelige tal er kommet ud? JA – det skal på igen til efteråret. 

Der er nogle spørgsmål der er svære at dykke ned i, vi skal være skarpe på at tage fat i det vi kan gøre 

noget ved.  
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Budget orientering – 10 min. (OJ) 

 

Mål: Orientering om nuværende budgetperiode 2024 

 

 

 

Referat: 

 

Der er ikke nogen ændringer siden vi sidst besøgte budgettet.  
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Udvalg – 10 min. (udvalg). Fast punkt. 

 

Mål: Opfølgning/status fra arbejdsgrupperne 

 

Referat:  

• AULA, Kristina, Ole og Mette 

• Kantine, Ole, Pia og Sanela. 

• Ansættelse, Camilla og Kristina.  

• Dannelsestrappen, Camilla, Kirsten og Sanela.  

 

 

Referat: 

 

Ansættelse: vi har haft ansættelsessamtaler i dag og det er gået godt. De har ikke fået besked endnu. Der 

er ansat en HDS lærer der også er skolebibliotekar. 

 

Dannelsestrappen: indskoling og udskoling bruger den til skole-hjem-samtaler. Mellemtrinnet bruger den 

ikke til selve samtalen. Den bruges i forberedelsen med eleverne og den hænger i klasserne. Ledelsen 

opfordres til at præsenterer Dannelsestrappen på de første forældremøder.  

 

Ideer. Kunne forældrene forberede sig til skole-hjem-samtalerne i Dannelsestrappen.  
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Skemalægning/fagfordeling – 10 min. (OJ) 

 

Mål: Orientering om planlægning af kommende skoleår. 

 

 

 

Referat: 

 

Det kører efter planen, de er i fuld gang med at lægge skema. Vi er godt med i forhold til forrige år. 
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Planlægning SB næste skoleår –– 15 min. (OJ/Lars J/Sanela) 

 

Mål: Fælles oplæg til forældremøder - forældremøder, hvem kan deltage i hvilke klasser? – datoer og 

tidspunkt for SB møder i kommende skoleår – valg af formand og næstformand fra 1. august 

 

 

Referat: 

 

Gode slides, det gør det mere ens i de forskellige præsentationer.  

 

Hvem vil gerne præsentere SB til forældremøderne. 

 

Første SB-møde i forhold til indhold på forældremøderne. Kirsten / udskoling, Søren / indskolingen, 

Sanela, mellemtrin. Mandag d. 12. august kl. 17.15.  

 

Dato og tidspunkter for 2024/2025 – vi ruller mandag, tirsdag (19-21) og onsdag (17-19). 

 

Sanela er valgt som formand 

Søren er valgt som næstformand 

 

8 

Meddelelser – 15 minutter 

 

1. Ledelsen  

2. Formand 

3. Elever 

4. Bestyrelsens øvrige medlemmer  



 

Ref. v/  

Møderække: 22/8 + 18/9 + 12/10 + 22/11 + 15/01 + 22/02 + 18/03 + 16/04 + 15/05 + 11/06 

 

Alle møder starter kl. 18.00 og slutter kl. 20.00. 

 

Kommende punkter:  

Trivselstal fra rapporten genbesøges 

Principper 

Husk det fast punkt – Udvalg. AULA, Kantine, Foto (afsluttet)  

Udearealer og vedligehold 

Trivselsmåling 

Præsentation af SB på de første forældremøder – husk PowerPoint og billeder af bestyrelsen. 

 

 

Referat: 

 

Ledelse. Vi har fået en indflytning i skoledistriktet som har et kommende 0. klasses elev. Det betyder at 

vi laver 3 børnehaveklasser. 

 

På kommende 7. årgang laver vi 3. klasser. 

 

Bibliotek. Vi har lavet en aftale med folkebiblioteket der kommer 2 gange om ugen og betjener 

biblioteket. Der er også 2 lærere der skal betjene biblioteket – fordelt på 2 dage. 

 

Formand. Tak for nu – tak for kampen. Pas godt på Lykkesgård.  

 

Sanela. Du har været formand de sidste 10 år, du tiltrådte slutningen af juli 2014. På vegne af bestyrelsen 

og ledelse har vi en lille ting til dig.  

Ole. Også en stor tak herfra, du har jo ansat mig. Det har været et godt samarbejde jeg har sat pris på – 

tak for det. 

 

Øvrige medlemmer. Vi gør det virkelig godt, der kommer gode mennesker ud. Det gik sgu      . 
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EVT.  

 

Mellemtrin – a og b spor. 

 

 

 

 

Referat: 

 

Det er valgt at a går i den ene bygning og b i den anden bygning for at udnytte alle lokalerne.  

 


